
Protokół Nr 5

Z posiedzenia Komisji Budżetowo-Finansowej RG odbytego w dniu 18 sierpnia 2011r.

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Ryszard Klusek - przewodniczący

2. Agnieszka Gryglas - członek

3. Piotr Kostrzewa - członek

4. Elżbieta Sowińska - członek

5. Maria Wilkowska - członek

6. Aleksander Załęski - członek

W posiedzeniu uczestniczył Wójt i Skarbnik Gminy.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał p. Ryszard Klusek, powitał obecnych i poinformował, 

że posiedzenie komisji zostało zwołane na wniosek Wójt.

Następnie p. Wójt przedstawił informację w sprawie zmiany uchwały budżetowej która 

stanowi załącznik do protokołu.

W swojej wypowiedzi p. W ójt zwrócił uwagę na zadanie rozbudowa Gminnego Centrum 

Kultury.

Komisja oświaty Kultury i Sportu podjęła wniosek aby zadanie to było realizowane etapowo.

Całość zadania opiewa na kwotę 421.000,00 zł, zabezpieczone środki w budżecie wynoszą

330.000.00 zł, brakuje 91tys. zł.

Nawiązując do wypowiedzi p. Wójta p. Maria Wilkowska -  przewodnicząca komisji 

powiedziała, że na komisji oświaty mówiono o kwocie 80 tyś. zł. Wówczas nie było jeszcze 

dokładnego wyliczenia kosztorysowego wyjaśnił p. Wójt. Ponadto p.Wójt powiedział, 

dotacje otrzymamy po zakończeniu zadania, a ponieważ zadanie zostanie zakończone w roku 

2012 to i dotację otrzymamy w roku 2012. St ad też jest propozycja aby zaciągnąć na 

finansowanie udziału unijnego tego zadania pożyczkę wysokości 200.000,00 zł na 

wyprzedzające finansowanie z BGK.

Pan Załęski Aleksander zaproponował, aby pożyczkę zaciągnąć po rozstrzygnięciu przetargu 

na to zadanie. Pan Wójt uznał, że propozycja przedmówcy jest zasadna.

Po przedyskutowaniu sprawy dotyczącej rozbudowy GCK, członkowie komisji większością 

głosów ( 5 za, 1 wstrzymujący) wnioskują o zwiększenie środków na to zadanie w wysokości

91.000.00 zł.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że znajdzie to odzwierciedlenie w uchwale zatwierdzającej 

Wieloletnią Prognozę Finansową w roku 2012.



2. Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Wołomińskiemu informując, że z uwagi na zmianę przepisów w zakresie 

finansowania Państwowej Straży Pożarnej, które od stycznia br. finansowane są przez 

Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej. W związku z powyższym aby Gmina 

ostatecznie mogła udzielić pomocy finansowej dla Powiatu niezbędne jest podjęcie 

przedmiotowej uchwały.

Członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli się za podjęciem przedmiotowej uchwały.

W sprawach różnych p. Wójt poinformował, że zgodnie z pismem Wojewody 

Mazowieckiego z dnia 28 czerwca br. w którym powołuje się na przepisy ustawy o finansach 

publicznych budżet państwa może sfinansować do 80% kosztów związanych z wypłacaniem 

zasiłków stałych i opłacenie składek na ubezpieczenia zdrowotne za osoby pobierające 

zasiłki stałe a pozostałe 20 % gminy muszą pokryć w ramach środków własnych. W związku z 

tym Gmina musi zabezpieczyć 26.000,00 zł w ramach środków własnych.

W związku z budową hali sportowej została zajęta część boiska i musiała zostać zdjęta 

bieżnia, czyją będziemy odtwarzać czy nie.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji


